

Recommended Adult Dose: Take two capsules one to three times daily with any milk or dairy foods, or as recommended by your healthcare practitioner. For prolonged use, consult your healthcare practitioner. **Risk Information:** Do not use if you are allergic to milk. Consult your healthcare practitioner prior to use if you are pregnant, breastfeeding, taking anticoagulants, anti-inflammatory agents, antibiotics or other enzyme products, have diabetes, galactosemia, gastrointestinal lesions/ulcers, or if you are having surgery. If symptoms persist or worsen, discontinue use and consult your healthcare practitioner. Hypersensitivity/allergy, nausea, vomiting, diarrhoea, headaches, heartburn and bloating have been known to occur; in which case, discontinue use. **Guaranteed** to contain no added yeast, corn, soy, sodium, sugar, artificial colouring or flavouring or antimicrobial preservatives. Ideal for vegetarians. **Quality Assurance:** Safety sealed for your protection and for product freshness. Do not use if outer seal is missing or broken. Store in a cool, dry place.

V2 **564-60C**



GENESTRA BRANDS

Digest Dairy Plus

ENZYME FORMULA

NPN 80034404

Digestive enzyme/lactase to assist in the digestion of foods containing lactose. Helps prevent symptoms of lactose intolerance. Digestive aid. Helps digest proteins.

60 Vegetable Capsules

EACH CAPSULE CONTAINS:

Lactase (from <i>Aspergillus oryzae</i>) 250 mg / 16 250 LAU (1625 FCC ALU)
Bacterial Protease (from <i>Bacillus subtilis</i>) 60 mg / 8.4 CPU (3750 FCC PC)
Stem Bromelain (from <i>Ananas comosus</i> stem) 30 mg / 60 GDU (900 000 FCC PU)
Triacylglycerol Lipase (from <i>Rhizopus oryzae</i>) 15 mg / 525 LU (2450 FCC LU)
Acid Active Protease (from <i>Aspergillus oryzae</i>) 10 mg / 0.7 CPU (1980 FCC HUT)
Alkaline Active Protease (from <i>Aspergillus oryzae</i>) 10 mg / 2 CPU (5100 FCC HUT)
Microbial Rennet (from <i>Rhizomucor miehei</i>) 0.1 mg / 0.22 IMCU

Non-Medicinal Ingredients: Hypromellose, magnesium stearate
Contains: Milk, wheat

Seroyal Seroyal International
490 Elgin Mills Rd E,
Richmond Hill, ON L4C 0L8

Tirer ici pour voir le texte en français

CHAQUE CAPSULE CONTIENT :

Lactase

(provenant d'*Aspergillus oryzae*)250 mg / 16 250 ULA (1625 FCC ALU)

Protéase bactérienne

(provenant de *Bacillus subtilis*) 60 mg / 8,4 UPC (3750 FCC PC)

Bromélaïne de tige

(provenant de tiges d'*Ananas comosus*) ... 30 mg / 60 UDG (900 000 FCC PU)

Triacylglycerol lipase

(provenant de *Rhizopus oryzae*)15 mg / 525 UL (2450 FCC LU)

Protéase acide actif

(provenant d'*Aspergillus oryzae*)10 mg / 0,7 UPC (1980 FCC HUT)

Protéase alcalin actif

(provenant d'*Aspergillus oryzae*)10 mg / 2 UPC (5100 FCC HUT)

Rennet microbienne (provenant de *Rhizomucor miehei*) .. 0,1 mg / 0,22 IMCU

Ingrédients non médicinaux : Hypromellose, stéarate de magnésium

Contient : Lait, blé

Seroyal Seroyal International
490 Elgin Mills Rd E,
Richmond Hill, ON L4C 0L8



GENESTRA BRANDS

Digest Dairy Plus

FORMULE D'ENZYMES

NPN 80034404

Enzyme digestive/lactase pour aider à la digestion d'aliments contenant du lactose. Aide à prévenir les symptômes d'intolérance au lactose. Favorise la digestion. Aide à la digestion des protéines.

60 Capsules végétales

Posologie pour adultes : Prendre deux capsules un à trois fois par jour avec du lait ou tout autre produit laitier, ou selon l'avis de votre praticien. Pour une utilisation prolongée, consultez votre praticien.

Mentions des risques : Ne pas utiliser si vous êtes allergique au lait. Consultez votre praticien avant d'utiliser ce produit si vous êtes enceinte ou allaitez, si vous prenez des anticoagulants, des anti-inflammatoires, d'antibiotiques ou d'autres produits à base d'enzymes, si vous souffrez de diabète, galactosémie, des lésions ou des ulcères gastro-intestinaux, ou si vous devez subir une intervention chirurgicale. Si les symptômes persistent ou s'aggravent, cesser l'utilisation et consultez votre praticien. Une hypersensibilité ou une allergie, des nausées, des vomissements, des diarrhées, des maux de tête, des brûlements d'estomac et des ballonnements peuvent se manifester; si tel est le cas, cesser l'utilisation. **Contenu garanti :** Sans addition de levure, de maïs, de soja, de sodium, de sucre, de colorants ou d'arômes artificiels, ou d'agents de conservation antimicrobiens. Idéal pour les végétariens. **Qualité assurée :** Emballage scellé pour votre protection et pour préserver la fraîcheur du produit. Ne pas utiliser si le sceau de sécurité entourant le bouchon est absent ou brisé. Conserver dans un endroit frais, à l'abri de l'humidité.